
Deze laatste nieuwsbrief is er één van schrille contrasten. Om te beginnen met de verdrietige mededeling 
dat penningmeester Gerard Hemmen op 15 mei op 50-jarige leeftijd is overleden. Onze gedachten gaan 
uit naar de nabestaanden en wij wensen hen veel sterkte toe. Onder deze omstandigheden beseffen we 
ons dat lief en leed binnen onze vereniging gepaard gaan. Het is fijn als we elkaar in tijden van leed ook 
kunnen steunen. 

Naast het verdrietige nieuws is er ook goed nieuws. Zo is dames 1 kampioen geworden en beginnen zij in 
het komende seizoen aan een nieuw avontuur in de landelijke 1e klasse. Ook heeft de jeugafdeling weer 
een stevige kwaliteitsimpuls gekregen doordat acht ASC’ers een training gevolgd hebben met betrekking 
tot de begeleiding van welpenvoetbal. Natuurlijk komen de vaste rubrieken ook weer aan bod. Zo komt u 
in ‘de ASC’er’ bijvoorbeeld alles te weten over Dimmy Mol. We wensen u een prettige zomervakantie toe!      

Arjan Bosch (arjanbosch@hotmail.com) en Wouter Dijk (wouterdijk@hotmail.com)

Kampioen!
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Een mooie klus”, leek het Wilco 
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GERNER - Als ‘ie bij EDON speelde hingen zijn schoenen nu 
waarschjnlijk aan de welbekende boom. Bij ASC’62 hield Wilco Pasman  
zijn schoenen echter gewoon aan nadat hij bij Helden 4 zijn laatste 
wedstrijdminuten gemaakt had. En dat is maar goed ook. Want Wilco 
zal als nieuwe trainer van A1 nog veel op de velden te vinden zijn. 
Vanwege zijn jarenlange,- maar ook toekomstige inzet, roepen we 
Wilco Pasman uit tot held van de maand.  

Stabij Spreekt

Held van de maand 

“Ik weet meer dan niets van voetbal, dat 

is genoeg”

VierVierTweet
Bert Zielman -  @giel3fm he Giel 

hangbuikzwijnen zijn in goede handen 

nu bij café Calluna in Ommen 

bel even 0651011109

      - Bert Zielman

Beetje getraind maar ben nu een 

beetje chagi

      - Niek Bootsma

Een vakantie groet vanuit een mooi

en warm Nieuw Zeeland 

      - Tonnie Ekkelenkamp

#vitaja: nu ik dan toch ben gespot, zal 

ik het dan maar toegeven. De nieuwe 

assistent van Peter, bij Vitesse  - Dick Kroon



Tevens praktijk voor podologie

Julianastraat 19

Dalfsen

Telefoon (0529) 431615

De voetbalspeciaalzaak 
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VAN DE VOORZITTER
Gerner - Ik begin deze nieuwsbrief met een verdrietige mededeling en dat is dat onze penningmeester 

Gerard Hemmen na een kort ziekbed op 50-jarige leeftijd is overleden. Wij zijn hem veel dank verschuldigd 

en zullen hem missen. In een “ In Memoriam” zal ik hier verder op in gaan.

Het seizoen zit er op. Er zijn nog enkele activiteiten in ons clubgebouw waarna de zomerstop in zal gaan. 
Een lange zomerstop moet ik zeggen. Echter niet iedereen kan de deur achter zich dichttrekken. Het seizoen 
2014 – 2015 staat alweer voor de deur en Voetbalzaken is druk bezig het kader weer compleet te maken. 
Op 10 mei hebben we de meeste contracten met trainers, verzorgers en terreinmeesters ondertekend. Een 
paar details moeten nog uitgewerkt worden. Over wie hebben we het dan?

Bij het eerste herenelftal: Marcel Waaijer (hoofdtrainer), Kees Steert (keeperstrainer) en Bertus Marsman 
(verzorging). Wellicht dat Harjan de Velde nog een jaar doorgaat als assistent-trainer doch dat is nog 
niet helemaal duidelijk. Erik Laarman en Sander Volkerink gaan door als trainers van Dames 1 met Dea 
Westerman als verzorgster. Heren 2 wordt ook volgend seizoen getraind door Tristan Breukelman en Jan 
Roo gaat verder met Heren 3. Een nieuwkomer op A1: Wilco Pasman. B1 gaat verder met Wim van Pijkeren 
en voor de C1 staat, evenals vorig jaar, Frank Borger. De D1 is voor Emiel Slot, de E1 voor Marcel Bijlenga 
en Ruben Zielman en Arjan Bosch gaat door met de F1. Beide terreinmeesters, Gert Lubbers en Herman 
Mestebeld, gaan gelukkig ook door want wat zouden wij zonder deze twee moeten beginnen?

Naast de bovengenoemde personen zijn er nog veel meer trainers, leiders, scheidsrechters en assistent-
scheidsrechters nodig. Dan heb ik het nog niet over de bezetting van ons clubgebouw en alle andere 
vrijwilligerstaken voor het komende seizoen. We zien dat bij de verbouw van de kleedkamers nooit tevergeefs 
een beroep op vrijwilligers gedaan wordt en ik ga ervan uit dat we ook dit jaar weer alle vrijwilligerstaken 
rond kunnen krijgen. Ongeveer 25% van onze leden (ca. 850) heeft een vrijwilligerstaak. Ik tel dan voor 
het gemak de ouder van een jeugdlid als één. Wanneer we met elkaar het percentage op weten te hogen 
naar 35% hebben we er 85 vrijwilligers bij!! 

 “Ask not what your club can do for you—ask what you can do for your club” 
           
            (vrij naar J.F. Kennedy).

Ik maak van de gelegenheid gebruik om de nieuwe penningmeester te introduceren. Henk Harink gaat per 
direct aan de slag. Met hulp van Jan Stokvis zal hij op de komende ledenvergadering, 4 juni om 19.30 uur 
in ons clubgebouw, de voorlopige cijfers en de begroting voor het komende seizoen presenteren. Ik wens 
Henk in ieder geval veel succes en plezier in zijn nieuwe rol.

Dit jaar zijn Marcel van Brenk (sponsorcommissie) en Henk Winkels (Beheerscommissie) regulier aftredend 
als bestuurslid. Zij hebben beide aangegeven wel voor een periode van twee jaar verder te willen. De 
ledenvergadering heeft uiteraard het laatste woord.

Donderdag 15 mei hebben we samen met SV Nieuwleusen een druk bezochte sponsoravond gehouden in 
Nieuwleusen. Gastsprekers waren Maurits von Martels (wethouder gemeente Dalfsen), Ron Jans (trainer 
PEC Zwolle) en Evert ten Napel (sportverslaggever). De drie gasten hebben ons goed weten te vermaken 
en we weten nu allemaal hoe gezond en gelukkig de Dalfsenaar is. Daarnaast weten we nu ook hoe PEC 
volgend jaar gaat voetballen en waarom Ron Jans geen trainer van Feyenoord gaat worden. Na afloop was 
er een ruime gelegenheid voor de borrel en het leggen van contacten.

Sponsoren zijn uitermate belangrijk voor onze vereniging. Ze stellen ons in staat om onze doelen te 
realiseren: sport voor iedereen financieel bereikbaar en sporten op een zo hoog mogelijk niveau. Zonder 
sponsoring ziet de vereniging er anders uit. We moeten zuinig zijn op onze sponsoren.  Ik noem hier met 
name onze hoofdsponsors  Mol Diervoeding en Morrenhof Jansen. Beide firma’s zijn al lange tijd sponsor 
van Heren 1 en Dames 1. Wij mogen best trots zijn op dergelijke sponsoren. De gehouden sponsoravond 
is dan ook een blijk van waardering voor alle sponsoren. Bovendien is er voor hen ook de gelegenheid tot 
netwerken. Ik hoop dan ook dat we volgend jaar een dergelijke bijeenkomst in Dalfsen kunnen houden. 
Overigens wil ik hierbij de sponsorcommissies van ASC ’62 en SV Nieuwleusen bedanken voor de perfecte 
organisatie.

De bouw van de kleedkamers vordert gestaag. Er moet nog veel gebeuren maar iedereen kan zien hoe 
prachtig het gaat worden Omdat wij het benodigde kapitaal voor de nieuw- en verbouw niet op de plank 
hadden liggen is een gedeelte gefinancierd door een hypotheek. Het was de bedoeling om ook een 
obligatielening uit te geven voor de leden. Hierbij is het de bedoeling dat leden geld lenen aan de vereniging 
tegen 0% rente. Elk jaar wordt dan door loting bepaald wie zijn geld terugkrijgt zodat na verloop van tijd 
iedereen zijn geld terug heeft. Omdat 0% rente minder is dan de rente van de hypotheek proberen we op 
deze manier de lasten voor de vereniging zo laag mogelijk te houden. Het voorgaande gaat nog steeds door 
maar de uitvoering is vertraagd. Zorgvuldigheid gaat voor snelheid en dat geldt zeker voor een dergelijke 
lening. Voordat de vakanties beginnen horen jullie hier meer over.

Ik kan het verhaal nog langer maken maar ik stop ermee. Zaterdag wordt nog de familiedag gehouden en 
dan spreken we elkaar weer. Ik wens iedereen een hele goede vakantie toe. Laad de batterij goed op want 
energie zijn we ook het komende seizoen hard nodig.



In memoriam: Gerard Hemmen
In de vroege ochtend van 15 mei is onze penningmeester Gerard Hemmen op slechts 50-jarige leeftijd overleden. Gerard kreeg 

eind januari te horen dat hij ongeneeslijk ziek was. Een operatie gaf in het begin enige verlichting,  doch nadat bleek dat de 

chemokuren niet het gewenste resultaat gaven, ging de ziekte snel verder.

Nadat Gerard enkele jaren jeugdleider en trainer is geweest  (B2) is hij op 4 juni 2007 aangetreden als penningmeester.  Op 29 mei 2013 is hij 

formeel afgetreden. Omdat we echter nog geen vervanger hadden, is Gerard doorgegaan met zijn functie om ons de gelegenheid te geven een 

vervanger te vinden. 

De zeven jaren van Gerard waren jaren van veranderingen en jubilea. Gerner is gerevitaliseerd, er is kunstgras gekomen en de kleedkamers worden 

gebouwd en verbouwd. Ook hebben we in 2012 ons 50-jarig jubileum gevierd. Allemaal gebeurtenissen waar Gerard als trouwe bewaarder van 

onze kas nauw bij betrokken was. 

In het penningmeesterschap gaat veel tijd zitten. De administratie en het 

penningmeesterschap zijn bij ASC gescheiden, zodat Gerard zich meer kon 

richten op het beleid en de lange termijn. Daar was hij ook goed in: wat zijn de 

gevolgen van een beslissing over enkele jaren en kunnen we het als vereniging 

allemaal aan, ook als de tijden eens minder worden. Als er niemand gevonden 

kon worden als kaartverkoper sprong Gerard bij en voorzag hij in de tussentijd 

ook het kader en bestuur van de tegenstander van koffie. En dan te bedenken 

dat het penningmeesterschap van ASC niet zijn enige penningmeesterschap 

was. Meer verenigingen hadden hier zijn talenten ontdekt.

Tijdens een bezoek de afgelopen maanden heeft hij mij zijn hele levensloop 

verteld. De studie, het werk op een accountantskantoor en zijn werk bij 

Rosengaerde. Enthousiast vertellend over het huis, zijn vrouw Helga en zijn 

kinderen Patrick en Mathieu. Hij was zo trots op ze! Het schuurtje samen 

in elkaar gezet met enige hulp van andere familieleden. Het huis was hun 

plek en ze hadden er samen oud willen worden. Het liep echter anders. De 

“Waarom”-vraag komt dan telkens weer naar boven. Een vraag waar je hier 

geen antwoord op krijgt.

We verliezen in Gerard een markante  en prettige persoonlijkheid binnen onze vereniging en de Dalfser gemeenschap. Wij zijn hem als vereniging 

veel dank verschuldigd en ik vind het dan ook fijn dat velen van ons aanwezig waren op zijn begrafenis. We delen immers lief en leed met elkaar!

Wij wensen Helga, Patrick, Mathieu en de rest van de familie Gods kracht toe bij het verwerken van dit grote verlies.  Ze zullen hem ontzettend 

missen. 

Laten wij hen niet vergeten.

Namens het bestuur,

Bert Visscher,  

voorzitter
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Dames 1 kampioen!
In de vorige nieuwsbrief verkeerde onze 1e selectie nog in een zéér spannende eindfase van het seizoen waarbij het nog maar de vraag was of het 

ons zou lukken om kampioen te worden. Maar het is gelukt! Door de laatste wedstrijden winnend af te sluiten is op 19 april het kampioenschap 

binnengehaald. Een verslag van de kampioenswedstrijd van 19 april is te lezen op http://asc62.nl/index.php/senioren/2013-04-04-10-39-39/

dames-1/dames-1 of de landelijke website die uitgebreid aandacht heeft besteed aan deze gewelidge prestatie: http://www.vrouwenvoetbalnieuws.

nl/?p=48790#more-48790.Na een fantastische wedstrijd met veel publiek en een super gezellig kampioensfeest, is de 1e selectie alweer begonnen 

met de voorbereidingen op het seizoen 2014-2015 die na de vakantieperiode een vervolg krijgt op 5 augustus. Op deze datum komt de selectie 

van Erik Laarman en Sander Volkerink voor het eerst  bijeen om dan te starten met de échte voorbereiding op het nieuwe seizoen. 

Overbruggen

Wat rest in de tussenperiode is enkele ‘lege weken’ zonder voetbal op Gerner. Een periode van radiostilte, examens en vakantie, een wijntje 

of een biertje maar geen voetbal.  Hooguit thuis voor de buis of ergens op locatie voor een televisiescherm waarop een wedstrijd  van het 

wereldkampioenschap in Brazilië bekeken kan worden. Maar dat is toch wat anders dan de wekelijkse trainingen  op dinsdag en donderdag en 

spelen op  niet eerder bezochte voetbalvelden in Dokkum, Stiens en bijvoorbeeld Sneek.  En ook al kunnen we ze niet altijd verstaan, we zullen 

natuurlijk wel proberen ze te verslaan. Want Be Quick Dokkum en Sportclub Stiens in het verre Friesland zijn enkele tegenstanders in het nieuwe 

voetbalseizoen.

Een nieuw avontuur

En dat seizoen ziet er veelbelovend uit voor ASC’62 nu door het behaalde kampioenschap het team uitkomt in de landelijke 1e klasse. Een nieuw 

avontuur waarbij beide trainer – coaches er van overtuigd zijn dat de huidige speelsters het niveau van de eerste klasse aan kunnen en een plek in 

de middenmoot zeker mogelijk moet zijn. Een seizoen waarin niets moet maar wel van wedstrijd tot wedstrijd gekeken zal worden wat er mogelijk 

is. Hoewel de verwachting is dat de wedstrijden in de 1e klasse wekelijks op een hoger niveau gespeeld zullen worden, is afgelopen seizoen al 

gebleken dat tijdens de trainingen vaak een hoger niveau werd gehaald dan de zaterdag erna op het veld terug was te zien. Technisch- tactisch 

is de verwachting dat de 1e selectie van ASC’62 in de eerste klasse beter uit de voeten kan, zonder het fysieke aspect tijdens de wedstrijden uit 

het oog te verliezen omdat ons al verteld is dat ‘het duel’ in deze klasse ‘niet uit de weg wordt gegaan’. De uitdaging is om hier een goede balans 

in te vinden. 
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Alfred Hitchcock tekent wedstrijdformulier heren 1
De uitwedstrijd tegen FC RDC zal menig ASC’er en aanwezige toeschouwers nog lang in het geheugen gegrift blijven staan. Met 

een zwaar gehavende ploeg, twee schorsingen, vier geblesseerden en een afwezige (er werd geen beroep gedaan op het 2e i.v.m. 

hun degradatie perikelen), stond op 12 april de uitwedstrijd tegen de koploper op het programma. Onder een heerlijk zonnetje 

en op een mooie accommodatie probeerde ASC er het beste van te maken, maar toen 10 minuten na rust good old Björn Rutten 

de 2-0 voor de titelkandidaat tegen de touwen joeg, gaf niemand nog iets voor de kansen van het aangeschoten wild uit Dalfsen. 

Het wedstrijdformulier werd achteraf ondertekend door Alfred Hitchcock 
himself. Uit het niets kwam de uitploeg een kwartier voor tijd terug in de 
wedstrijd. Joren maakte “der Anschlusstreffer”. Meteen werd ook duidelijk 
dat de pijp aardig leeg was bij de Deventer ploeg en ASC rook bloed. De 
leeg gestreden Arjan Bosch werd vervangen voor Frank Dalhuisen en de 
Dalfsenaren schakelden nog een tandje bij.

Op de slotseconde van de officiële speeltijd was het Sander de Groot (voor 
rust al in de ploeg gekomen voor de geblesseerd geraakte Bas Klei) die de 
gelijkmaker op prachtige wijze diagonaal binnen knalde. Een heldenontvangst 
in het clubgebouw werd hiermee zijn deel. Dat Matthijs van Gelder drie 
minuten in de extra tijd de winnende maakte, gaf extra glans aan deze 
puike teamprestatie, waarin ASC ‘62 liet zien als vereniging over een flinke 
ruggengraat te beschikken. Wat een feest in de kleedkamer na de tijd! 

Hoe groot was het contrast een week later na afloop. Tegen Kloosterhaar, een 
ploeg waar ASC nog iets tegen had goed te maken getuige de 4-0 uitnederlaag, 
werd een comfortabele 3-1 voorsprong knullig uit handen gegeven en moest 
men genoegen nemen met een punt. In de slotfase wisten zij een onverwachte 
3-3 uit het vuur te slepen. Hitchcock was ditmaal Kloosterhaar goed gezind, 
want een dikke thuiszege zat er meer in.

Door het puntenverlies tegen Kloosterhaar konden alle ambities om eventueel de nacompetitie te behalen de ijskast in. De laatste 2 duels gingen 
om de spreekwoordelijke keizers baard. Des te knapper dat deze beide werden gewonnen. In Hasselt werd het reeds gedegradeerde Olympia ‘28 
in blessuretijd met 2-1 verslagen en thuis werden de Hulzense Boys in de laatste wedstrijd van het seizoen met 5-2 naar huis gestuurd. In deze 
wedstrijd was het slotstuk van het seizoen van de voet van Rick van Faassen, die volgend seizoen vervroegd de overstap naar het 1e elftal maakt. 
Een prachtige opsteker, kijkend naar het nieuwe seizoen.

Het seizoen werd dus afgesloten met hetzelfde puntenaantal als het 
seizoen ervoor, dat door menigeen werd ervaren als een topseizoen. 
Er werd slechts 1 doelpunt minder gemaakt en 7 meer geïncasseerd. 
Gezien de mutaties in de spelersgroep, er stopten 4 routiniers, en 
de vele blessures, is deze prestatie misschien nog wel beter dan het 
voorgaande seizoen. 

Vandaag (zaterdag 24 mei 2014) nemen wij afscheid van een aantal 
ASC coryfeeën. Bart Lindeboom (251 caps), Floris Meerveld (156 
caps), Coen Westerhof (133 caps), Ard Slot (69 caps) en Piet de 
Jong (56 caps) gaan het 1e elftal verlaten. Deze heren hebben met 
hun prestaties meegeschreven aan de mooie, ruim 50 jarig tellende 
historie van ASC ‘62.Wij wensen deze helden veel succes in het 
sportieve vervolg van hun carrière , maar bovenal heel veel geluk 
en gezondheid toe. 

ASC ‘62 heren 1 wenst iedereen een fantastische zomer toe en 
hoopt dat we allen een mooi, sportief en succesvol seizoen 2014-
2015 tegemoet gaan. 
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Werk aan de winkel voor nieuwe staf A1
“Een mooie klus”, leek het Wilco Pasman toen Gerrit Veldhuis en Hessel de Graaff – samen het wedstrijdsecretariaat voor de 

A’s en B’s – hem vroegen het roer bij A1 over te nemen. Maar dan niet in z’n eentje. En dus completeren Henk Bakker, Adriaan 

Buitenhuis en Dinand van Tolij de kersverse technische staf bij het vlaggenschip van de jeugd. “De ideale mix”, vindt de nieuwe 

A1-trainer.

Want zowel qua leeftijd als werkzaamheden is de verdeling nagenoeg perfect. “Het leukste is om bij A1 ook wat jonge mensen te betrekken. 

Als spelers ergens mee zitten, kloppen ze daarmee misschien makkelijker bij Adriaan of Dinand aan”, legt Wilco uit. “En in de persoon van Henk 

hebben we er ook een echte senior bij.” 

Bovenin meedraaien

A1 degradeerde het afgelopen seizoen kansloos uit de Hoofdklasse, met maar acht punten en meer dan honderd tegengoals. Ook B1 ging het 

bepaald niet voor de wind. Dat wist degradatie naar de 2e Klasse niet te ontlopen. De eerste prioriteit voor Pasman en zijn kompanen ligt dan 

ook bij het terugbrengen van het plezier. “Het is vooral belangrijk om die jongens een prettig seizoen te bezorgen. Ze moeten het dus echt weer 

leuk gaan vinden om hier dat spelletje te komen spelen.” Ook wordt A2 meer bij de groep betrokken. Die ziet hij zelfs graag kampioen worden. 

“A1 het liefst natuurlijk ook, maar we willen minimaal bovenin meedraaien.” Toch ligt de focus er eerst op dat de trainingsavonden, net als de 

zaterdag, weer vetgedrukt in alle agenda’s komen te staan. “Uiteindelijk zie je dat in het veld terug.” 

Rentree voor Henk

Waar Wilco, Adriaan en Dinand voor het eerst bij een selectieteam langs de kant staan, maakt Henk Bakker een heuse rentree. “Ik had duidelijk 

aangeven ermee te stoppen,”, begint hij over zijn vorige periode bij A1. “Ik ben ook geen 40, 50, zelfs geen 60 meer. Dus die ouwe botten moeten 

het ook nog maar doen.” Hij werd dan ook meermalen door blessures geteisterd, maar de hele zaterdag niks doen vond Henk toch ook maar 

niks. “En als je dan gebeld wordt, ga je er toch weer over nadenken. Een jaartje niks doen is niet erg, maar ik miste het gewoon.” Ook B1 en 

Heren 3 klopten al bij hem aan, maar bij A1 vond Henk het plaatje kloppen. “Dit was al bijna helemaal rond, en de andere jongens ken ik maar 

al te goed. Ik hoop dus dat ik het nog een paar jaartjes kan belopen, maar daarna is het toch echt wel afgelopen.” Overigens richt de inmiddels 

62-jarige Bakker zich puur op het vlaggen. “Verder bemoei ik me nergens mee.” 

                Lees verder op volgende pagina --> 
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Vervolg van pagina 6 -  Dan Dinand en Adriaan, die van A2 naar het hoogste jeugdelftal promoveren. “Nu hoeven we niet meer iedere 

zaterdag te proberen om elf spelers op de been te krijgen”, is Dinand opgelucht. Al geeft hij direct aan graag mee te denken als de nieuwe 

leiding van A2 (waarnaar nog hard wordt gezocht) weer in de knel komt. Adriaan herkent het euvel. “Zit je op vrijdagavond in de kroeg alleen 

maar met een telefoon aan je oor om nog wat te regelen. Dat waren niet de leukste dingen.” In ieder geval een zorg minder dus, voor beide 

heren. Maar hoe gaat hun takenpakket er nu dan uitzien? Adriaan: “Wij doen de communicatie, het papierwerk op zaterdag, de scheids vooraf 

een beetje paaien, vervoer regelen, dat soort dingen.” Dinand neemt daarnaast nog een trainingsavond van A2 voor zijn rekening, net als hij 

dit jaar al deed. “Gerard Ham (de huidige trainer van A1, red.) wilde A2 vanwege de lage opkomst niet meer trainen, en zo ben ik erin gerold. 

Toen heb ik duidelijk gezegd dat ze allemaal moesten komen, en als ze zich afmelden bepaal ík of het een geldige reden is. Dat had wel een 

goed effect op de aantallen.” 

Schwung

Volgens Adriaan stonden er soms zelfs meer op het veld dan bij A1. “Maar dat heb je als je alleen maar verliest”, weet Wilco. “Daarom is het doel 

nu om gewoon de schwung er weer in te krijgen, en veel te winnen.” Toch schrok hij een beetje van de eerste selectietrainingen. Naast het feit 

dat de opkomst nog niet ver boven de helft lag, bleek er op conditioneel vlak nogal wat aan te schorten. “Dat is wel zorgelijk. Het komt niet goed 

als deze jongens al gauw de overstap naar de senioren moeten maken.” Ook het aantal blessures is enorm. De verklaring daarvoor zit volgens 

hem ook weer in de conditionele hoek: “Als je moe bent, doet alles pijn. Dus als je conditioneel niet sterk bent, voel je veel sneller wat. Zo is het 

voor sommige spelers al heel bijzonder als ze een heel jaar spelen. Vroeger –  sorry voor ‘vroeger’ hoor –  was het echt heel vreemd als je een 

wedstrijd niet voetbalde. Dat is nu bijna andersom.”

Toch is hij geen trainer die zijn spelers vooral rondjes zal laten rennen. “We moeten zelf weer gaan voetballen. Die jongens hebben een poos 

lang alleen maar tegengehouden.” Wilco probeert dus ook veel aandacht aan het technisch en tactisch gedeelte te besteden. “Ik wil ze graag 

leren inzien hoe ze zo snel mogelijk een bal op de goede plek krijgen.” Dat doet hij trouwens zonder diploma’s, al is de ambitie om die te halen 

er wel. “Want ik heb zelf nog meegedacht over het technisch beleid van ASC, en de uitgangspositie daarin is dat we met gediplomeerde trainers 

werken bij de standaardteams. Bovendien ben ik er heilig van overtuigd dat het ideaal is als je wel een cursus hebt gedaan.” 

12:30 uur 

Voorlopig teert hij dus nog op de ervaring die hij binnen de jeugd al heeft, maar ook met hoofdtrainer Marcel Waaijer wisselt hij graag van 

gedachten over de juiste oefenstof. A1 gaat op de zaterdag ook weer terug naar de aanvangstijd van 12:30 uur. “Ik vind dat dat zo hoort”, is 

Wilco helder. “Dan kunnen we het 1e zien spelen en ze zo nodig van dienst zijn, maar andersom kan de hoofdtrainer ook bij ons kijken.” Maar 

eerst moet in de voorbereiding op het nieuwe seizoen de basis op orde: “Ik kom er niet onderuit om aandacht aan het fysieke te besteden. Dat 

vind ik wel jammer, want ik had verwacht dat ze verder waren. In hun hoofd zit nu nog ‘laten we hopen dat het een beetje goed gaat’ in plaats 

van ‘wij zijn vandaag het betere team’. Daar moet dus een knop om.”

“Ze moeten het weer leuk gaan vinden om het spelletje te spelen”

“Wij doen de communicatie, het papierwerk, de scheids een beetje paaien, vervoer regelen, dat soort dingen”

“Ik wil ze graag leren inzien hoe ze zo snel mogelijk een bal op de goede plek krijgen”

“Ik kom er niet onderuit om aandacht aan het fysieke te besteden”
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De toekomstige heren 1 en dames 1, aldus ASC-voorzitter Bert Visscher na afloop van de training op dinsdag 13 mei. Hij had het 
over de ongeveer vijftig mini-pupillen  die vijf avonden lang de KNVB-training “mini-pupillen spelen welpenvoetbal” hebben 
gevolgd. De toekomst zal het uitwijzen maar feit is wel dat een achttal trainers/begeleiders het bijbehorende certificaat van 
de KNVB hebben ontvangen.

Wie is de mini-pupil? Kiest een vijfjarige uit vrije wil voor voetbal? Dat weten we niet. Zijn ouders melden hem aan bij de voetbalvereniging, niet 
hij/zij. Van de bedoeling van het spel, de  voetbalhandelingen en benodigde vaardigheden heeft hij/zij geen idee. Om de training van deze mini-
pupillen goed op te pakken heeft ASC’62 de nieuwe ‘welpentraining’ aangeboden aan acht cursisten, die zich tot dan toe vooral hadden bezig 
gehouden met hsdet trainen van F-elftallen (uitgezonderd F1 en F5)..

Peter Neuteboom (KNVB-docent) verzorgde dit speciale lesprogramma; met ondersteuning van de KNVB en ING kon ASC’62 aan de slag met het 
programma ‘Mini-pupillen spelen Welpenvoetbal’. Jonge kinderen kennis laten maken met voetbal en ze laten ervaren hoe leuk voetbal is, dat is 
gedachte achter het programma. De vereniging kreeg de beschikking over een mooi materialen- en informatiepakket met daarin onder andere 
het boek en de dvd ‘Allemaal Uitblinkers’. 

Veel voetbalverenigingen bieden een programma voor vijf- en zesjarige kinderen aan. Ook ASC’62 biedt mini-pupillen de kans om kennis te maken 
met voetbal, helemaal nu er acht gecertificeerde ‘welpentrainers’ zijn toegevoegd aan het trainingskader.  Bij ASC’62 kenden we al de kabouters 
(vanaf 5 jaar). Na de Kabouters gingen kinderen rechtstreeks naar de F-pupillen. Omdat deze overgang van het speelse kaboutervoetbal naar 
echte wedstrijden in competitieverband voor veel kinderen te snel gaat werd bij ASC’62 het 4 tegen 4 voetbal geïntroduceerd. Dit was al een 
verbetering voor de kinderen die nog niet toe waren aan heuse pupillen wedstrijden. 4 Tegen 4 voetbal wordt met minder spelers op een kleiner 

veld gespeeld zodat iedere speler meer balcontact en meer speelmomenten krijgt.

Met het binnen halen van het ‘welpenvoetbal’ bij ASC’62 kunnen alle jongens en meisjes van 5 tot en met 7 jaar (de mini-pupillen) ingedeeld 
worden in de spelvorm die het best bij hem of haar past. Of dit nu de Kabouters zijn, de 4 tegen 4 variant of voetballen in de F-competitie, voor 
iedereen is er een passende vorm. Het belangrijkste is dat een kind zich prettig en veilig voelt bij de vereniging, het voetbalspelletje ontdekken 
ze dan vanzelf. 

Het omgaan met deze allerjongsten behoeft andere vaardigheden dan het werken met oudere kinderen. De mini-pupil is niet of amper gevoelig 
voor instructies, een boodschap moet vaak herhaald worden. De kinderen zijn snel afgeleid door allerlei ‘prikkels’ en ze zien ‘de training’ als één 
groot avontuur. Plezier hebben, dat is een belangrijke factor, net als veiligheid en geborgenheid. Deze drie voorwaarden kunnen ervoor zorgen 
dat een kind zich op zijn gemak voelt en zich op zijn of haar niveau  kan ontwikkelen. Daarnaast heeft het welpenvoetbal behoefte aan een 
duidelijke structuur.  De training is altijd op dezelfde plek, de kinderen hebben een vaste kleedruimte, er is een regelmatig trainingsschema en 

ook het spelmateriaal verandert niet steeds.

Acht nieuwe trainers voor de allerjongsten

Achterste rij:  Jan Holsappel (technische commissie ASC’62), Peter Neuteboom, Mats Tavenier. Voorste rij: Bert Rozendaal, Silvan Kloppenburg, Marc  
van Zachten, Andy Ajubi, Martijn Everts. Op de foto ontbreken Evelien Lindeboom en Bernard Aalbers.
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• 5000 m2 tuincentrum
• allerlei containerplanten
• potten en manden
• bestratingsmateriaal
• tuinaanleg en onderhoud
• 15 modeltuinen
• zelfpluk fruittuin
• 18 hole’s minigolfbaan

Welsummerweg 14-b  -  Dalfsen  tel 431620

bekijk ook onze website

www.jopiesgroenewereld.nl

Agrarisch loonwerk

 Grondwerk

  Containers

   Levering van zand, grind etc. 

    Cultuurtechnisch werk

     Riolering

    Bestrating

   Zeefwerk

  Sloopwerk

 Verreiker

Rietmansweg 5  /  7722 KK Dalfsen
www.pekkeriet.nl  /  info@pekkeriet.nl

t 0529 - 43 50 50

Rick Kijk in de Vegte heeft dit jaar alle moeite om de ballen uit het doel te houden. De promotie van het 
tweede elftal naar de eerste klasse gaat de ploeg niet in de koude kleren zitten. De Oudleusenaar kan 
er soms met de pet niet bij, maar lijkt deze bal te pareren. Achter welk wit bolletje is het leder dit keer 
verstopt? Mail het de redactie, wouterdijk@hotmail.com of arjanbosch@hotmail.com.

Waar is de Bal?

Ook de redactie van de digitale nieuwsbrief gaat helemaal mee met de nieuwste apps. Raad welke twee 
mensen hier geswapt zijn en win de titel van ASC’62 facefapper van de maand. Je kan je antwoorden 
doorgeven aan Arjan Bosch en Wouter Dijk via arjanbosch@hotmail.com of wouterdijk@hotmail.com 
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WIE ZIJN DEZE MENSEN?
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Heeft u bouw- of verbouwplannen?
Vrijblijvend advies, juiste materialen

en scherpe prijzen!

Elektra  •  Water

Gas  •  Centrale Verwarming

Airco  •  Riolering  •  Dak- en zinkwerk

Betonboren/-zagen

Onderhoud & verhuur cv-ketels

Kampmansweg 8  •  7722 RV  Dalfsen
Tel. (0529) 432549  •  Fax (0529) 431341

E-mail info@morrenhof-jansen.nl

Dalfsen  |  Gramsbergen  |  Vriezenveen

www.morrenhof-jansen.nl



De ASC’62 nieuwsbrief is niet alleen voor het voetbalvolk, maar ook door het voetbalvolk. Dit klinkt echter 

gemakkelijker dan dat het is. Want vind maar eens vrijwilligers die graag in de pen klimmen. Om die reden 

zetten we een beetje druk op de ketel. Elke keer schrijft iemand, Wouter Stel in dit geval, een stuk en wijst 

diegene een lid van ASC’62 aan die het vervolg moet schrijven. De enige regel is dat het stuk tussen de 300 

en 350 woorden moet bevatten.   

Het afmaken van een voorzet is niet mijn specialiteit, maar de voorzet van Anneloes was panklaar om in te koppen. Mijn eerste drie ingezonden 

monologen werden op vakkundige Noord-Koreaanse afgewezen. In deze rubriek schijnt het de bedoeling te zijn dat ik mijn roemruchte historie 

moet toelichten, al praat ik niet graag over mezelf ga ik toch een poging doen. Hoewel het wellicht interessanter zou zijn om mensen te vragen 

die ooit eens de kans hebben gehad met mij te voetballen.

Mijn voetbalwieg gaat terug naar het veldje op de hoek van de Henri Dunantstraat en de Leemculeweg, hier werden ASC iconen als Jan-Willem 

van Veen en Anneloes Zomerdijk gevormd, op dit veld werd ook besloten dat het voor Bram Gottemaker beter was om te gaan keepen. 

 Ik begon met voetballen pas in de D’tjes, direct onder de bezielende leiding van Mini & Maxi oftewel Marco Katgert en Arjan Brinksma werd 

er furore gemaakt in de D2.

Via D1 en C2 heb ik de eer gehad om een half decennia Geert van 

Pijkeren als leider te hebben, hierbij werd hij veelal geflankeerd door 

Geert Bruggeman. De hoeveelheid grijze en ontbrekende haren zullen 

vermoedelijk hun ontstaan hebben gehad in deze periode.

Door de juiste begeleiding en scouting werden we als groep van A2 bijna 

in z’n geheel naar het vierde elftal overgeheveld. Hier werd mijn eerste 

kampioenschap een feit, dit gebeurde met de leiders Martijn Slot en 

Ronald Stokvis. Ja u leest het goed, er is een elftal kampioen geworden 

ondanks de aanwezigheid van Ronald Stokvis.  Via omzwervingen via 

Heren 5,7 en 3 zit ik inmiddels alweer een paar jaar in het 4e elftal. 

Naast het voetballen ben ik wedstrijdsecretaris van de lagere senioren 

en ben ik lid van de sponsorcommissie. Daarnaast tracht ik samen met 

Richard van Eerbeek en vele andere ASC’ers het concert van Normaal 

weer tot een goed einde te brengen.

In het dagelijkse leven ben ik filiaalleider van de Aldi in Heerde, naast 

het meedraaien in de standaard werkzaamheden begeleid ik daar de 

medewerkers, zorg voor de planning en bestellingen. In het verleden 

heb ik vele doelpunten van hem voorbereid, maar ik ben eigenlijk nog 

benieuwder of hij ook daadwerkelijk de bal weer kan afgeven. Daniel 

van Oenen, verblijd ons met jou visie! 
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Deze Nieuwsbrief hadden we in zijn geheel wel kunnen vullen met geblesseerde voetballers of slachtoffers van andere ongelukken en ongelukjes.

Aan het einde van dit seizoen is het slecht gesteld met de voetballerskwaliteit. In ieder team of elftal zit tegenwoordig  minstens één geblesseerde 
knie of enkel, een rug-, heup- of liesprobleem of een andere blessure die het voetballen onmogelijk maakt.

Een elftal dat wel erg gebukt gaat onder het blessureleed is A2. Dit team staat toch al niet bekend vanwege zijn ruim gesorteerde selectie, terwijl 
coaches Adriaan en Dinand ook nog met regelmaat spelers moeten afstaan aan andere teams. 

In april tijdens een wedstrijd tegen SVD raakten Abdul  (A2) en Frank (toevallig geleend van A1) vrijwel tegelijkertijd geblesseerd en gingen 
na afloop dan ook gezamenlijk naar de Isala kliniek  in Zwolle voor het maken van röntgenfoto’s. Bij verdediger Abdul was het een duw van de 
tegenstander die een schouderblessure veroorzaakte en Frank kwam ongelukkig op zijn pols terecht na een tackle.

Weer terug uit het ziekenhuisbezoek viel de schade enigszins mee, een gekneusde pols voor Frank, want, een paar weken later voetbalt hij weer 
gewoon, maar Abdul’s herstel vergt wat meer tijd. De breuk in zijn sleutelbeen was een hele vervelende, vijf weken na dato was het bot nog 
steeds niet goed aan elkaar gegroeid. Wanneer het volledig genezen zal zijn zitten we wellicht aan het eind van de zomervakantie.

Abdul is de middelste van drie broers, alle drie zijn ze vorig seizoen begonnen met voetballen bij het team A2. Oudste broer Aziz, speelt nog in A2 
terwijl de jongste, Nazier, inmiddels is gestopt. Als het even kan wil Abdul ook weer gaan voetballen, zelf denkt hij dat het goed te combineren 
is met de opleiding die hij wil gaan volgen.  Abdul wil beginnen met een opleiding in de zorg om in een ziekenhuis te kunnen gaan werken. Ook 
Frank heeft twee broers, waarvan ook hij de middelste is, met dit verschil dat hij even oud is als zijn jongste broer Thijs. En ook zij voetballen 
alle drie bij ASC, respectievelijk in A2 en Heren 8.

Frank zal wellicht ook blijven voetballen bij ASC’62, als hij z’n VWO-examen heeft gehaald blijft hij in Dalfsen wonen en gaat hij naar Hogeschool 
Windesheim voor een vervolgstudie Bedrijfskunde. 
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VACATURES
Voor het komende seizoen zijn wij nog op zoek naar:

- Leider A2

- Leider/grensrechter B1

- 2 Leiders voor B2

- ‘vaste’ grensrechter Heren 3

- Technisch coordinator keepers

- Dames 3: zoekt trainer/trainster

- Wedstrijdsecretaris C-jun.

- Assistenttrainer Heren 1

- Wedstrijdsecretaris Heren selectieteams (H1t/m 3)

Daarnaast kunnen we ook altijd hulp gebruiken van mensen die in het clubgebouw achter de bar willen staan. Met name voor de dinsdagavond 
en de zaterdagmiddag zoeken we mensen die ons willen helpen.

Ben jij diegene die als vrijwilliger binnen onze vereniging ASC’62, een actieve rol wil vervullen en heb je interesse in één of meerdere vacatures? 
Neem dan op korte termijn contact op met de vrijwilligerscommissie,

mail: vrijwilligers@asc62.nl 

tel: 06 5385 1642

Daniël van Oenen
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Hessenweg 10, 7722 PK Dalfsen
T: (0529) 43 22 33 F: (0529) 43 42 69

E: info@bouwvanpijkeren.nl I: www.bouwvanpijkeren.nl

Bouwbedrijf van Pijkeren

Bouwwensen 
waarmaken

Woningbouw • Verbouw & Renovatie • Utiliteitsbouw • Projectontwikkeling • Agrarische bouw



In de luwte ontwikkelt hij zichzelf als jeugdtrainer pur sang. Ontwikkeling staat voorop, succes is mooi meegenomen. In de 

rubriek trainerspraat is het dit keer tijd voor Bernard Aalbers, trainer van onze F3 en zelf buitenspeler in A2. 

Een keurige tweede plek met vijf punten achterstand op de 
nummer één, en vijf punten voorsprong op de nummer drie. 
Aalbers is trots op zijn mannen. Elke dinsdagavond wordt er 
een uur getraind op de velden van ASC’62. De training wordt 
voorbereid door op internet te kijken of door de boeken in 
te duiken. ‘Het aanbod op internet wordt steeds groter, de 
trainingen worden daardoor steeds leuker. Aan de andere kant 
wordt het voor mij als trainer steeds moeilijker omdat de keuze 
soms wel eens te groot is. Herhaling vind ik belangrijk, elke 
keer als een oefening weer voorkomt gaat hij vaak een stukje 
beter, dan zie je dat de jongens leren. Een geweldig gevoel is 
dat.’

Als trainer probeert Bernard verder veel van Wilco Pasman over 
te nemen. ‘Ondanks dat ik als pupil zelf training heb gehad van 
gerenommeerde jeugdtrainers als Broekman, Bosch en Borger.’ 
Wilco is heel duidelijk in zijn communicatie, weet precies wat hij 
wil en legt dit duidelijk uit aan de spelers.’

‘Als ik moet kiezen tussen 4-3-3 of 4-4-2 dan kies ik voor 4-4-2. Dit 
ondanks dat ik zelf een buitenspeler ben in A2.’  Ambities op het 
trainersvlak heeft Aalbers nog niet. Zelf voetballen is het leukste 
om te doen. ‘Ik wil dat graag zo lang mogelijk volhouden, als ik 
daarnaast een team kan trainen, dan is dat mooi meegenomen.’ 

Bernard Aalbers, een naam om te onthouden. 

Voortgang nieuwbouw en renovatie kleedkamers
De nieuwbouw van de kleedkamers door bouwcombinatie Bongers / van Pijkeren verloopt volgens planning. In week 21 is het metselwerk 
rondom de kleedkamers afgerond, het voegwerk van de buitengevel zal een dezer dagen plaats vinden. Hierdoor krijgt de kleedaccommodatie 
van ASC en SVD van buitenaf al een mooi aanzicht. Maar er moet binnenin de kleedaccommodatie nog veel werk verzet worden.  Niet alleen 
door de aannemers maar ook door vrijwilligers opgetrommeld door Harrie en Arno zijn er al diverse werkzaamheden verricht aan de nieuwbouw 
/ renovatie.

De installatiewerkzaamheden worden uitgevoerd door Morrenhof-Jansen. Hoewel van de reeds uitgevoerde installatiewerkzaamheden niet alles 
zichtbaar is voor ons is er al veel werk verzet. Ook voor de installatiewerkzaamheden geldt dat er nog het nodige werk verzet moet worden.

De vloerverwarming ook een onderdeel van de installatiewerkzaamheden wordt in eigen beheer uitgevoerd door een groep vrijwilligers die bekend 
zijn met dit soort werkzaamheden.

De dakbedekkingswerkzaamheden zijn uitbesteed aan Sercodak uit Lemelerveld. We krijgen straks een goed geïsoleerd dak op zowel de nieuwbouw 
als op de bestaande kleedkamers waar we weer jaren mee vooruit kunnen. Met deze werkzaamheden is men gestart in week 21 en wordt 
binnenkort afgerond.

Het is wellicht niet bij iedereen bekend maar misschien toch goed om te noemen dat de heren Dries Visscher en Theo Eilert namens ASC ’62 een 
oogje in het zeil houden bij respectievelijk de bouw en installatie werkzaamheden. Uiteraard zijn wij blij met deze ondersteuning.

Tot slot laat de bouwcommissie weten dat fase 2 (renovatie) op punt staat van beginnen.  Dit houdt tevens in dat er een beroep zal worden gedaan 
op vrijwilligers van onze vereniging, voor de zaterdagen is er al een schema gemaakt voor de diverse elftallen om de handen uit de mouwen te 
steken.

Het voetbalseizoen zit er op maar het zal nog lang onrustig blijven op het sportpark.
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Beste ASC’ers en aanverwanten, hieronder de laatste puzzel van dit seizoen. Leuk om de zomer mee te overbruggen, en er valt ook nog een 
mooie prijs mee te winnen. De redactie heeft er dit keer voor gekozen om de stadionkennis van de lezers te testen. In de omschrijving staat 
de naam van de club, in de vakjes moet logischerwijs het goede antwoord worden ingevuld. De letters in de blauwe vakjes vormen samen 
de namen van twee Engelse voetbaltempels. Om je op weg te helpen geeft de redactie de letter F alvast cadeau. Die is dus niet in de puzzel 
te vinden. De oplossing kan ingezonden worden naar arjanbosch@hotmail.com of wouterdijk@hotmail.com. Na de zomer volgt de grootste 
prijsuitreiking. Succes!

Across

1.  AC Milan

2.  Flamengo

6.  Real Madrid

7.  Barcelona

10.  FC Utrecht

13.  Achilles’29

15.  Everton

16.  FC Kopenhagen

17.  RB Leipzig

19. Westerlo

20.  Feyenoord

Down

1.  Olympique Marseille

2.  Boca Juniors

3.  Standaard Luik

4.  Inter Milan

9.  Fulham

11.  Zenith Sint - Petersburg

12.  Celtic

14.  Glasgow Rangers

18.  Bayer Leverkusen
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Daniël van Oenen beroert slechts een keer of vijftien per wedstrijd de bal, maar als-ie hem goed raakt dan stort de defensie van 

de tegenpartij ter aarde. Weer een doelpunt...

GERNER - Het zonnetje schijnt, voor het eerst in mei, als een twintigtal supporters zich al niet met stoel nestelt aan de rand van veld D. Het 

affiche deze middag liegt er niet om, als het tweede zaterdagelftal van OVC’21 - al dan niet gekroond tot kampioen van de reserve zesde klasse 

zesentwintig - op bezoekt komt voor een duel tegen het zevende team van ASC’62. Hoewel het vandaag om de baard van de keizer gaat maakt 

een hongerige Daniël van Oenen (37) zich aan de zijlijn op om er eens flink tegen te gaan. Het is dat het schouwspel dat Diego Armando 

Maradona in 1989 het Müncher publiek voorschotelde zich voor het oog van honderden camera’s afspeelde, want de warming-up van Van Oenen 

mag er ook wezen. Gretig hooghoudend met de wedstrijdbal, die even door scheidsrechter Jan Steen  uit het oog is verloren. Een sprintje naar 

links, een sprintje naar rechts, en dat is het toch echt half drie. Van Oenen, met nummer veertien op z’n rug, laat zich snel inzakken, maar duikt 

niet veel later op aan de linkerkant, terwijl het spel zich veelal op de rechterzijde afspeelt. Met z’n ervaring, en de hiërarchie die bepaalt dat Van 

Oenen kan doen en laten wat-ie wil, verkast de aanvaller naar de andere flank. En dan komt het kenmerkende spel van het zevende elftal tot 

uiting, als de bal juist weer richting de andere krijtlijn wordt gespeeld. Sloffend keert Van Oenen terug naar de eigen speelhelft, als-ie opnieuw 

voor buitenspel is afgevlagd, in totaal drie keer deze wedstrijd.                                                                      

Wat duelkracht betreft doet de Dalfsenaar  de 

eerste vijfenveertig minuten niet onder voor 

zijn teamgenoten. Van de vier man-tegen-

mangevechten beslist hij er drie in zijn voordeel, 

steevast gevolgd door een goede voortzetting. 

Dat is meer dan zijn ploegmaats, hoewel wel 

opgemerkt moet worden dat scheidsrechter 

Steen, enigszins onder de indruk van de 

reputatie van Van Oenen, lankmoedig optreedt 

als de vleugelaanvaller op het randje van de 

eigen zestien de scheenbeschermer van zijn 

opponent test. Een berispend fluitsignaal blijft 

achterwege, waarna de daaropvolgende pass 

automatisch bij het rijtje ‘goed’ kan worden 

bijgeschreven.

Na zeven minuten, als hij één balcontact achter zijn naam heeft staan, grijpt Van Oenen naar een bidon, om het kwik dat oploopt richting de 

vijfentwintig graden een weerwoord te bieden. Later doet hij dan nog eens, waarna hij bij de ingelaste drinkpauze juist verhaal haalt, omdat het 

toch niet ‘zo warm is’. Het spel van Van Oenen valt, constateert het publiek, te vergelijken met dat van een jachtluipaard op de savanne. Loerend 

op een kans, en soms te vroeg vertrokken, waardoor de antilope ontsnapt en de kans op totale euforie is verkeken. Maar soms dodelijk, blijkt in 

de 37ste minuut. OVC’21 heeft dan al via een kopbal gescoord, als Erwin van Veen er op rechts vandoor gaat en in tegenstelling tot twee keer 

eerder nu wel een fijne voorzet aflevert. De bal stuit, als Van Oenen met zijn rechterwreef diagonaal inschiet en de doelman kansloos laat. Het 

is dan pas het zesde balcontact van de spits, wat gelijk zijn efficiëntie voor het voetlicht stelt. Van die zes touches verliest Van Oenen er vier, 

niemand treurt er echter om, als zijn naam maar op het scoreblad verschijnt. Ondanks dat Van Oenen met zijn stem continu aanwezig is - ‘Toon, 

organiseren! Toon, organiseren, nu! - stapt zijn ploeg met een achterstand de kleedkamer in. Een strafschop wordt onberispelijk ingeschoten.

               Lees verder op de volgende pagina --> 

Het instinct van een jachtluipaard
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Vervolg vorige pagina - ‘Diesel’ van Oenen komt gedurende de wedstrijd beter in het spel. Waar hij in het eerste bedrijf de bal na twintig 

minuten pas twee keer toucheerde, is dat na rust anders. Op links vormt hij een constante dreiging voor de tegenpartij, die overigens veelvuldig 

de bal op de helft van ASC’62 rondspeelt, maar nauwelijks tot kansen komt. Het is aan de scherpte van Van Veen te danken, of het ontbreken 

daarvan, dat het tot de laatste minuut duurt voor de stand gelijk wordt getrokken. Een kap met links en een voorzet met rechts zetten Van Veen 

al eerder vrij voor de doelman, maar weer faalt de centrumspits opzichtig. 

Van Oenen slaat met zijn handen op de knieën en niet omdat-ie het zo naar zijn zin heeft, maar puur uit frustratie. Het aantal overtredingen, 

vier in totaal, loopt dan ook op, maar Van Oenen heeft het beste voor het laatst bewaard. Nog één keer sust hij de verdediging in slaap, blijft 

op randje buitenspel spelen, als Bas van der Vegte in een scrimmage voor het doel de bal richting het doel schuift. Van Oenen heeft het dan al 

gezien, gelouterd als hij is, en met een hakje dat het midden houdt tussen het tikje van Rabah Madjer en de pirouette van Dennis Bergkamp in 

Newcastle bezorgt hij zijn team opnieuw een punt. 

Scheidsrechter Steen blaast voor het einde, maar dan is Van Oenen al bezig met volgend seizoen en het doceren van jeugdige talenten. Op de 

vraag wie nu het gelijkmakende doelpunt maakte, schenkt hij de eer aan Van der Vegte, om de jongeling het vertrouwen te schenken. Maar Van 

Oenen weet wel beter, verraadt de grote glimlach als hij nog maar eens aan een bidon lurkt. 

  

Constante dreiging voor tegenpartij

 

 Analyse - Daniël van Oenen

 Wedstrijd: ASC’62 7 - OVC’21 2

 Uitslag: 2-2

 Gespeelde minuten: 90

 Positie: links- en rechtsbuiten

 Balcontacten totaal: 15, waarvan 8 goed, 1 matig   

 en 6 slecht

 Ballen veroverd: 2

 Duels: 7, waarvan 5 gewonnen, 1 onbeslist en 1   

 verloren

 Buitenspel: 3

 Goals: 2

 Overtredingen: 4 tegen, 2 mee

 Schoten: 4, waarvan 3 op doel
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Naam: Dimmy Mol
Bijnaam (waarom?): Ik heb geen bijnaam.
Geboren: Op 03-10-1947.

Woonplaats: Dalfsen. Geboren en getogen. 

ASC’er sinds: 1962, sinds de oprichting. Ik 
ben een van de 8 ASC’ers die sinds de oprichting 
altijd lid is gebleven. Wij werden tijdens het 
jubileum in 2012 gehuldigd met ons 50-jarig 
lidmaatschap. Ik ben als 15-jarige jongetje 
begonnen in de A-junioren. Broer Nico was 
17 en kwam direct in het eerste, waar hij 17 
jaar heeft gespeeld. 

Beroep: Ik ben 1 jaar met pensioen en 
daarvoor al 4 jaar in de VUT. Eerst was ik 
elektromonteur, daarna magazijnmedewerker 
bij Mol diervoeding, waarna ik chauffeur bij 
Frijling banket (De Gulden Krakeling) ben 
geworden. Daar zat ik op de bakwagen.

Partner: Ik ben altijd vrijgezel geweest.

Teams: In de A-junioren begonnen. Daarna 
veel in het 2e gespeeld en toen langzamerhand 
afgezakt naar een lager team, met veel oud 
1e elftalspelers. Daarmee werden we bijna 
ieder jaar kampioen. Ik denk dat we wel 5x 
kampioen geworden zijn. Ik heb ook wel 
enkele keren in het 1e elftal gespeeld, maar 
daar was ik eigenlijk niet fanatiek genoeg voor. 

Positie: Midhalf. We speelden in een systeem 
met een linksbinnen en een rechtsbinnen, 
volgens mij heette dat stopperspil. Ik was 
meer een spelverdeler dan een breker.

Club Nederland: Feyenoord natuurlijk. Dat 
is ooit mijn club geworden, ik zou niet weten 
wanneer. Ik heb er in ieder geval nooit spijt 
van gehad. In goede en slechte tijden, eens 
een Feyenoorder, altijd een Feyenoorder.

Speler Nederland: Coen Moulijn. Die 
aanbidden wij. Ik heb hem een paar keer live 
zien spelen, fantastisch!

Club buitenland: AC Milan en Real Madrid. 
Dat zijn gewoon mooie clubs. Ik hoop dat Real 
Madrid de Champions League wint. 

Speler buitenland: Ik heb geen favoriete 
speler in het buitenland. Er is niemand 
waarvoor ik speciaal een wedstrijd ga kijken.

Stadion: De Kuip. Ik ben ook in Wembley 
en San Siro geweest, maar De Kuip blijft 
toch mijn favoriete stadion. Op Wembley 
ben ik geweest met onder andere Jurrie Van 
Keulen, Potlood en Johan Holsappel. Wat 
een geweldig feest was dat. We bezochten 
regelmatig uitwedstrijden van het Nederlands 
elftal. We gingen dan zonder wedstrijdkaartje 
naar de stad waar ze moesten voetballen en 
kochten dan kaartjes op de zwarte markt. Dat 
lukte altijd wel, behalve bij de finale van het 
EK ’88 in München. We hadden afgesproken 
om niet meer dan 200 Mark te betalen. Dat 
lukte helaas niet, waardoor we de wedstrijd in 
een tent bij het stadion hebben gekeken. 

We kregen zo wel veel van de sfeer mee, maar 
de wedstrijd konden we helaas niet bijwonen. 

Tenue: Het blauwwit van ASC. Een goede 2e 
is die van Feyenoord.

Jeugdidool: Wim van Hanegem. Hij is net 
70 geworden, dus niet zo veel ouder dan ik. 
Geweldige voetballer was dat.
Televisie: Kijk ik weinig. Ik volg het nieuws 

en de actualiteiten. Ik kijk geen quizzen en 
soaptoestanden. Wel kijk ik voetbalwedstrijden, 
mits ze erop zijn.

Internet: Daar zijn wij niet mee grootgebracht. 
Ik heb een laptop en kan me er prima mee 
redden, maar niet van dat hoogstaande. Mailen 
lukt me nog wel.

Tijdschriften: Ik ben lid van de Transmobiel. 
Dat is een tijdschrift over vrachtwagens en 
oldtimers. Ook lees ik de Autokampioen.

Krant: De Stentor.

Vakantie: Ik ga altijd naar Roemenië op 
vakantie, altijd naar dezelfde plek. Dan gaan 
we van daar uit een rondreis maken. We doen 
altijd hulptransporten vanuit de Nederlands 
Gereformeerde kerk naar een dorpje in 
Roemenië. Dan zamelen we in Dalfsen 2e 
hands kleding in en brengen we dat naar de 
mensen daar. Doordat ik nu met pensioen 
ben, ga ik wel 6 weken achtereen daarheen. 
Het hele dorp kent ons inmiddels. Mooi om te 
doen.

Roken: Heb ik nooit gedaan.

Politiek: Politiek volg ik niet. Ik stem wel, dat 
vind ik een plicht, anders mag je er ook geen 
mening over hebben. Maar ik ben niet politiek 
bewust.

Rechterensedijk: Kappen! Afzagen 
die handel! Verkeerstechnisch is het niet 
verantwoord om het te laten staan. Een boom 
heeft ook niet het eeuwige leven. Besluit nu 
maar om de hele bende te kappen, anders is 
deze discussie er over 20 jaar weer. 

Nieuwe alcoholbeleid gemeente Dalfsen: 
Lastig om daar mijn mening over te geven. Ik 
ben van een andere generatie. 

Vroeger maakte het niet zo veel uit tot hoe 
laat het clubgebouw open bleef. Tegenwoordig 
is het allemaal veel strenger. En wat betreft 
de leeftijdsgrens, als de jeugd wil drinken dan 
doen ze dat toch wel.

Waar doe je de boodschappen: Vooral bij 
de SRV-boer, Bieleman. Daar haal ik 3 keer 
in de week mijn boodschappen, vooral de 
dagverse producten. Ik weet meestal waar hij 
staat. De rest haal ik dan bij de Jumbo.

Eten: Nasi en bami vind ik lekker, zowel 
zelfgemaakte als die van de Chinees.

Geloof: Ik ga op de zondag 2 keer naar de 
Nederlands Gereformeerde kerk. 

Trainers: Johan Bredewold uit Zwolle is de 
beste die ik heb gehad. Hij trainde het eerste, je 
ging bij hem altijd met plezier naar de training. 
Het was ook nog een hele sympathieke vent. 
Hij woonde pal naast het sportpark in Berkum, 
maar daar kwam hij nooit. ASC is zijn club. Tot 
voor kort kwam hij altijd nog kijken. 

TV-analyticus: Johan Derksen. Voetbal 
International kijk ik altijd. Het heeft allemaal 
niks met voetbal te maken, maar dat gezeur 
vind ik prachtig.

Non-alcoholische drank: Als ik geen bier 
drink, drink ik koffie, Rivella of cola.

Alcoholische drank: Alleen maar bier. Alleen 
als ik in Roemenië ben, drink ik ook Palenka. 
Dat is een lokaal drankje, met 60% alcohol. 
Dat doodt het ongedierte in je lichaam, dat 
werkt echt!

Met wie zou je wel eens een dag willen 
ruilen: Met niemand. Ik ben tevreden zoals 
het nu gaat.

Muziek: Normaal, The Beatles en The Rolling 
Stones. Als Normaal in Dalfsen optreedt ben ik 
altijd vrijwilliger. Dan ben ik parkeerwachter bij 
Van Leussen.

Vrijwilliger bij ASC: Ik ben zo’n 15 
jaar jeugdtrainer geweest. Toen ik 
vrachtwagenchauffeur bij Frijling banket werd, 
ging dat niet meer. We hadden in die tijd nog 
geen mobieltjes, dus als ik iets moest regelen 
dan moest ik bij een tankstation of klant de 
jongens gaan bellen. Dat was niet te doen, dus 
toen ben ik er mee gestopt.  Ik heb meegeholpen 
met de bouw van ons clubgebouw. Daar heb 
ik de elektrische installatie in gebouwd. Verder 
ben ik hiervan altijd het onderhoud blijven 
doen. Ook zit ik in de maandagochtendploeg. 
Iedere week doen wij dan allerlei hand en 
spandiensten. Als er veel werk is, dan plannen 
we nog een 2e dag in de week. 

Wil je verder nog iets kwijt: Ik vind het erg 
jammer dat ASC en SVD nog niet samen zijn. 
Met de nieuwbouw van de kleedkamers had 
dit mooi gekund, dat vind ik een gemiste kans. 
Nu bouwen ze 2 kleedgebouwen en kost dat 
veel geld.
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“ASC’62 is een bruisende voetbalvereniging met 7 heren,- 3 dames,- 26 jongens- en 6 meisjesteams. Naast 

de actieve sporters heeft de vereniging vele vrijwilligers en bezoeken wekelijks honderden mensen ons 

sportpark. Binnen Dalfsen neemt ASC’62 in sociaal en sportief opzicht een belangrijke plaats in. Uitganspunt 

van de vereniging is om met plezier de voetbalsport te bedrijven, waarbij het beleid mede ook gericht is op 

het behalen van prestaties. Respect, waardering, open communicatie en een goede omgang met elkaar, de 

tegenstander en andere partijen staan bij ons hoog in het vaandel”. 

CLUBINFORMATIE

BESTUUR VOETBAL 

Voorzitter:  Bert Visscher
   Wicherserf 25
   0529 43 2676

Secretaris:  Carolien Pasman
   Kievitsbloem 2
   0529 43 5606

Ledensecretaris: Elleke Laarman
   Gentiaan 1
   0529 43 3779

Voetbalzaken: André Ekkelenkamp

INFORMATIE OPZEGGEN VOETBAL
Voor 1 juli met een opzegtermijn van 4 weken (dus voor 1 juli) bij Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 
3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

VERHUIZEN
z.s.m. doorgeven aan Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

LEDEN,- EN CONTRIBUTIEADMINISTRATIE
Voor aan,- en afmeldingen en alle overige wijzigingen: doorgeven aan Elleke Laarman, Gentiaan 1, 0529 43 
3779 of elleke.laarman@ziggo.nl

BEHEERSCOMMISSIE

Voorzitter:  Henk Winkels
   Koezenkamp 7
   0529 43 4417


